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جولان بیماری سالک در ساوه 
آرمان ملی: معاون بهداشتی دانشکده علوم 
پزشکی شهرستان ساوه گفت: چهار روستا در این 
شهرستان براساس ارزیابی ها تاکنون درگیر سالک 
هستند. مجتبی ذکایی افزود:لازم است دستگاه های 
اجرایی مرتبط در زمینه پیشگیری از این بیماری، 
اقدامات لازم را انجام دهند. بعد از نمونه گیری و 
تایید نوع انگل مراحل درمانی آغاز می شود، در 
حال حاضر چهار روستا و حدود ۷۰ نفر در سطح 

شهرستان ساوه درگیر بیماری سالک هستند.

تشدید آلودگی هوا تا سه شنبه
آرمان ملی: در حالی کیفیت هم اکنون هوای 
پایتخت ۱۲۹ و در شرایط ناسالم برای گروه های 
حساس است که کیفیت هوا در ۲۰ ایستگاه در 
شرایط قرمز و ناسالم برای همه قرار دارد. شهرداری 
منطقه ۱۵ با شاخص  ۱۸۲ آلوده ترین ایستگاه 
سنجش کیفیت هوای تهران است. اداره کل 
هواشناسی استان تهران با صدور هشدار نارنجی رنگ 
نسبت به انباشت آلاینده های جوی به ویژه »ذرات 
معلق کمتر از ۲.۵میکرون« و کاهش کیفیت هوا 
خبرداد. این وضعیت جوی از دوشنبه )۲۰دی ماه( 
شروع می شود و تا سه شنبه )۲۱ دی ماه( ادامه دارد.

سنگ قلاب وام ازدواج!
آرمان ملی: در حالی هر روز در مسیر سنگلاخی 
وام ازدواج بهانه ای جدید از سوی بانک ها برای 
نپرداختن آن به زوجین مطرح می شود که رایزنی ها 
برای افزایش مبلغ این وام در سال آتی به ۱۵۰ و 
۲۵۰ میلیون تومان به ازای هر یک از زوجین  ۱۵۰ 
میلیون به هر یک از زوجین بالای ۲۵ سال و ۲۵۰ 
میلیون به هر یک از زوجین زیر ۲۵ سال سن ـ در 
مجلس شورای اسلامی ادامه دارد، حال آنکه بیم آن 
می رود مشکلات فعلی با افزایش رقم وام ازدواج، 
چند برابر شود. شهرزاد دانشمندی، مدیر وقت اداره 
اعتبارات بانک مرکزی درباره تضامین وام ازدواج ۷۰ 
و ۱۰۰ میلیون تومانی گفت: در خصوص تضامین 
دستور العمل خاصی نداریم و اغلب بانک ها از اعتبار 
سنجی خود به معنای بررسی اعتبار متقاضی و 

ضامن استفاده می کنند..

 آغاز به کار قرارگاه 
آسیب های اجتماعی 

رئیس شورای شهر تهران از آغاز به کار قرارگاه 
آسیبهای اجتماعی شهرداری برای جمع آوری و 
بازپروری معتادان خبر داد. مهدی چمران افزود: از 
روز شنبه با شهرداری، همکاری، پلیس، دادستانی و 
غیره قرارگاه رسیدگی به آسیب های اجتماعی آغاز 
به کار کرده است. در این راستا در نظر گرفته شده 
است که شهرداری حدود ۵ هزار نفر را جمع آوری، 
باز پروری و توانمند کند و حتی تا مدت ۶ ماه از این 
افراد نگه داری کند. همچنین برای ایجاد شغل برای 

این افراد نیز برنامه ریزی شده است.

کولاک و سرما در راه ۸ استان
آرمان ملی: سازمان هواشناسی با اعلام ورود 
سامانه بارشی به کشور طی امروز )دوشنبه(، نسبت 
به بارش برف، کاهش دما، کولاک برف و آسیب به 
ماشین آلات کشاورزی در ۸ استان هشدار داد. نفوذ 
سامانه بارشی باعث بارش برف، وزش باد، کاهش 
دما و کولاک برف در استان های آذربایجان شرقی، 
آذربایجان غربی، کردستان و شمال کرمانشاه 
می شود. همچنین پدیده مه، لغزندگی و کاهش 
دید به ویژه در جاده های کوهستانی، کاهش دما، 
احتمال آسیب به ماشین آلات کشاورزی، اختلال 
در عملیات عمرانی و احتمال تاخیر در پرواز، در 
استان های کردستان، کرمانشاه، زنجان و نیمه 
جنوبی استان های آذربایجان شرقی و آذربایجان 
غربی و ارتفاعات در استان های قزوین، البرز و 

تهران می شود. 

آسترازنکا نیاز داریم 
ایرنا: معاون وزیر بهداشت و رئیس سازمان غذا 
و داروی وزارت بهداشت گفت: برای تهیه واکسن 
کرونا، مبالغ قابل توجهی ارز به سبد کواکس سازمان 
جهانی بهداشت واریز کرده ایم اما این سازمان 
متاسفانه نه به موقع و نه به تناسب، واکسن در 
اختیار ما قرار نداده است. دکتر بهرام دارایی افزود: 
برای مسافرت های خارجی بعضا هموطنان به 
واکسن خارجی از جمله آسترازنکا نیاز دارند که 
تهیه کرده ایم و مصرف شده و باز هم در حال تهیه 
این واکسن ها هستیم. در زمان حاضر ۱۸۰ میلیون 
واکسن تهیه کردیم که ۱۲۰ میلیون دُز آن در 
قالب نوبت های اول، دوم و سوم تزریق شده که ۱۰ 

میلیون دُز آن مربوط به نوبت سوم است.

اراک غرق در دود 
آرمان ملی: آسمان اراک غرق در دود است که 
سهم آلاینده ها دیگر هم در این وضعیت دخیل 
است. اکنون این نیروگاه ۴۰ روز است که مازوت 
می سوزاند. اراک تا امروز ۱۴۰ روز ناسالم را سپری 
کرده است. سال گذشته در چنین روزی تعداد 
روزهای ناسالم در اراک ۳۵ روز بود، اما امسال 
تعداد روزهای ناسالم این شهر بیش از ۳۰۰ درصد 
رشد داشته و متاسفانه برای این حجم افزایش 
هم تاکنون اقدامی صورت نگرفته است. علیرضا 
محرابیان، رئیس آزمایشگاه های اداره کل محیط 
زیست استان مرکزی گفت: اراک از ابتدای  دی ماه 
تاکنون ۸ روز ناسالم را پشت سر گذاشته است، البته 
بیشترین روزهای ناسالم این کلانشهر در سال جاری 
در شهریور، مهر و آذرماه بوده است که در هر ماه ۱۹ 

روز ناسالم ثبت شده است.

سال گذشته دو دختر بی سرپرست به یک مـــرکز کاهش 
آسیب اعتیادی که در آن کار می کنم، مراجعه کرده بودند که 
هر دو در فاصله ای بسیار نزدیک بعد از ترخیص از بهزیستی، 
هم خودشان معتاد شده بودند و هم جذب یک گروه مواد مخدر 
شده بودند. این دو دختر در ابتدای ترخیص می خواستند مبلغ 
اندکی را که سازمان بهزیستی به آنها اختصاص داده است، روی 
هم بگذارند و بتوانند جایی را برای خود اجاره کنند، اما پولی 
که سازمان بهزیستی به آنها داده بود، آن قدر ناچیز بود که آنها 
نتوانستند یک منزل مناسب برای خود اجاره کنند و ناچار 
شدند در یکی از محله های جنوب تهران و در یکی از خانه های 
پر از آسیب، برای خودشان یک اتاق اجاره کنند و ورود به همین 
خانه، برابر با ورود این دختران به دنیای آسیب های اجتماعی 
بود. این دو دختر سال گذشته در یکی از خانه های قدیمی 
حیاط دار که اصطلاحا به آنها خانه قمر خانم گفته می شود، 
یک اتاق اجاره کرده بودند، اما صاحب آن خانه یکی از اعضای 
خُرده پای یک باند مواد مخدر بود و او از همان زمان آشنایی با 
این دختران، هم از آنها کلاهبرداری کرد و هم این دختران را 
به باندهای مواد مخدر جذب کرد و به این ترتیب هر دو دختر 
معتاد شدند. اینکه ماجرای این دو دختر، صرفا یک نمونه از 
اتفاقات تلخی است که برای نوجوانان ترخیص شده از بهزیستی 
رخ می دهد، با توجه به اینکه نوجوانان ترخیص شده از بهزیستی 
از ابتدا بدون سرپرست بوده اند، بنابراین طبیعی است که آنها 
با انواع آسیب های روحی مواجه باشند. پایین بودن مبلغی که 
بهزیستی به نوجوانان ترخیص شده اختصاص می دهد، یکی از 
عواملی است که آنها را در معرض گرفتار شدن به آسیب های 
اجتماعی قرار می دهد، چون این نوجوانان نه می توانند با مبلغ 
اندکی که از بهزیستی می گیرند، کاری را برای خود دست و پا 
کنند و نه می توانند مکان مناسبی را اجاره کنند و بسیار طبیعی 
است که در چنین شرایطی، نوجوانانی که هیچ گونه حامی 
مادی و معنوی ندارند، به دامان آسیب های اجتماعی بیفتند. 
بهزیستی با نحوه رها کردن و اختصاص دادن مبلغ پایین به 
نوجوانانی که آنها را ترخیص می کند، عملا آنها را به سمت انواع 
آسیب های اجتماعی سوق می دهد و بعد از ترخیص تقریبا 
هیچ نظارت و حمایت مشخصی از نوجوانان انجام نمی شود و 
در چنین شرایطی، این باندهای خلافکار هستند که نوجوانان 
رهاشده را به دامان خود می کشند. نوجوانان ترخیص شده از 
بهزیستی به صورت طبیعی در معرض گرفتار شدن در انواع 
آسیب های اجتماعی قرار دارند، طبیعی است که یک دختر 
یا پسر ۱۸ ساله ای که هیچ گونه پناهگاهی ندارد و صرفا مبلغ 
محدودی که از بهزیستی دریافت کرده است، یک طعمه برای 
باندهای خلافکار محسوب می شود و در برخی موارد این باندها 
تنها پناهگاه نوجوانان رهاشده توسط بهزیستی هستند و این 
نوجوانان خواه ناخواه جذب این باندها می شوند تا آنها برایشان 
کار و سرپناه فراهم کنند. سازمان بهزیستی وظیفه دارد تا 
زمانی که این نوجوانان به شرایط مناسبی از نظر زندگی فردی 
و اجتماعی می رسند، آنها را تحت پوشش حمایت های معنوی 
از جمله مشاوره روانشناسی و مددکاری اجتماعی قرار دهد تا 
این نوجوانان با رها شدن در جامعه و حمایت نشدن از سوی 

بهزیستی، به آسیب های اجتماعی گرفتار نشوند. 

دام اعتیاد پس از خروج دختران از بهزیستی 

روی خط آرمان ملی

     88760176                                              
بلیت شناور

در پی نوسانات ارزی در این دو سال اخیر تعاونی شناوران 
قشم و بندرعباس به دلیل عدم تامین هزینه های تعمیر و 
نگهداری شناورهای مسافری اقدام به افزایش بلیت شناور 
به منظور جبران هزینه های مذکور کرده اند. با توجه به اینکه 
حدود ۶۰ درصد ترددهای بومیان قشم به بندرعباس با 
کارهای ضروری درمان، آموزش، کارهای اداری و معیشت 
مردم همراه است، از مسئولان انتظار می رود در این مورد 
فکری به حال این موضوع بکنند تا مشکلات مردم حل شود. 
یک شهروند از قشم

بیمارستان خصوصی
اکثر بیمارستان های خصوصی زنان و زایمان که دکترها 
بیماران خود را ارجاع می دهند با قیمت های بالا بستری کرده 
و ترخیص می کنند ولی جالب اینجاست که رسیدگی که در 
این بیمارستان ها صورت می گیرد اصلا درخور بیمارستان 
خصوصی نیست و جای تعجب دارد. جا دارد مسئولان وزارت 
بهداشت بازرسانی را به این بیمارستان ها بفرستند تا باخبر 

شوند که در این بیمارستان ها چه می گذرد. 
یک شهروند از تهران 

گرانی گوجه فرنگی
مسئولان گفته بودند هیچ گونه گرانی ای نداریم؛ حال که 
گوجه فرنگی کیلویی ۱۵هزار تومان شده است، می گویند 

چون قیمت این محصول فصلی است ربطی به گرانی ندارد!
محبی از تهران 

جوابیه شهرداری منطقه 12
پیرو درج مطلبی در تاریخ ۱۴۰۰/۹/۹ تحت عنوان )مخازن 
پسماند منطقه مفقود شده و وضعیت بهداشتی منطقه 
نامناسب است( به اطلاع می رساند: کلیه مخازن پسماند 
به صورت روزانه توسط دستگاه های فان تخلیه و به صورت 
هفتگی و طبق برنامه ریزی شست وشو و رنگ آمیزی می شود 
و با توجه به اینکه مخازن طبق آنالیز تحویل پیمانکار خدمات 
شهری شد موظف به حفظ و نگهداری است در صورت کمبود 
مخزن جریمه لحاظ و از صورت وضعیت ماهیانه کسر می شود. 
محمد جنگروی  
رئیس روابط عمومی منطقه 12

سپیده علیزاده
فعال حوزه اعتیاد 

یادداشـــت

در حالی که عین اللهی وقتی این وعده را در 
شهریور امسال داد، به خوبی می دانست که با 
ظرفیت تولید واکسن داخلی که تا آن زمان 
قریب به تولید ۱۰ میلیون دُز بود، نمی توانست 
در مدت شش ماه ۱۷۰ میلیون دز واکسن 
داخلی را تولید کند. اما او بر وعده خود ایستاد 
و با همکاری هلال احمر، تاکنون حدود ۱۰۰ 
میلیون دز واکسن وارد کشور کرده و میزان 
واکسن های تزریق شده و دپوی آن در انبارها به 
۱۷۰ میلیون دُز می رسد که بخش قابل توجهی 
از تزریق شده است. اما موضوع متناقض در 
رابطه با نامه سرگشاده وی و در زمانی که یک 
پزشک بود، یکی از انتقادهایی است که همواره 
به وزیر فعلی بهداشت کشور وارد بود و او که 
پایین نامه خطاب به رئیس جمهور و رئیس 
ستاد ملی مقابله با کرونا سابق در ۲۳ دی ۱۳۹۹ 
امضا کرده بود، از حسن روحانی درخواست 
داشتند: »علاوه بر اعلام ممنوعیت ورود واکسن  
از سه کشور آمریکا، انگلیس و فرانسه... مراقبت 
بفرمایید که واکسن های تولیدی این کشورها 
و هرگونه واکسن تولید شده از سوی مراکز 
غیرقابل اعتماد، به واسطه گری کشور ثالث نیز 
وارد کشور نشده و برخی واکسن های مربوط 
به سازوکار کوواکس نیز که ماهیت مورد 
شبهه و مشکوک به ارتباط با جریانات کاملا 
مساله دار بین المللی دارد، خریداری نشود. « 
اما با انتشار کارت واکسن عین اللهی که پایگاه 
خبری جامعه ۲۴ آن را منتشر کرد، نشان داد 
که وی،  برخلاف بسیاری از مسئولان کشور 
به جای واکسن های ایرانی از واکسن وارداتی 
)اسپوتنیک( روسیه استفاده کرده که پیش از 
این اعتقادی به آنها نداشت و همین امر برای 
وزیر بهداشتی که با واردات واکسن، ناجی 
کشور در برابر  سویه دلتا شد، دردسرهای زیادی 
ایجاد کرده است، چون کاملا مغایر با امضای 
او در نامه سرگشاده مذکور بود. همچنین او 
روز یکشنبه ۱۲ دی ماه نیز صحبت های وزیر 
بهداشت در مراسم آغاز فاز ســـوم مطالعات 
بالینی واکسن نورا مبنی بر استفاده وی و هیات 
دولت از واکسن ایرانی، حاشیه ساز شد. او در 
پاسخ به سوالی تاکید کــرده بود: »بسیاری 
از مسئولان مان از واکسن داخلی استفاده 
می کنند، برای مثال حضرت آقا از واکسن برکت 

استفاده کردند، بنده و بسیاری از اعضای هیات 
دولت نیز همین طور.« هر چند که عین  اللهی، 
بر خلاف وزیر سابق بهداشت )سعید نمکی( 
مدعی نجات کشور با واکسن های داخلی نبوده، 
اما ظاهرا وزارت بهداشت در زمان تصدی وی 
نیز همان سیاست های وزارت سابق را در پیش 
گرفته و افشا کنندگان کارت واکسن وزیر 
بهداشت را تهدید به شکایت و پیگیری قضائی 
کرده  ا ست. موضوعی که در زمان تصدی سعید 
نمکی و روابط عمومی ایشان، بارها رسانه ها، 
کارشناسان و حتی اعضای شورای شهر تهران 
به دلیل اظهار نظرهایشان که با آمار و اعلان های 
وزارت بهداشت تناقض داشت، تهدید به شکایت 
شدند. اکنون انتشار کارت واکسن او در فضای 
مجازی حاکی از آن است که عین  اللهی واکسن 
اسپوتنیک روسی دریافت کرده است. مقامات 
وزارت بهداشت نیز این مساله را تکذیب نکرده 
بلکه با توضیحاتی که داده اند این موضوع را 
تلویحا تاکید کرده اند، اما باور دارند که انتشار 
این کارت واکسن ورود به حریم خصوصی 

افراد است!
  دعوای لفظی در توئیتر 

محمد مهاجـــری، یک فعال اصولگرا، در 
توییتی نسبـــت به خلاف واقع گویی وزیر 
بهداشت واکنش نشــان داده و نوشت: »اگر 
دولت، دولت بود  وزیر بهداشت را به خاطر 
دروغی که در مورد واکسن تزریق شده اش 
گفته بلافاصله برکنار می کرد تا اعتبار قوه 
مجریه بیش از این له نشود. خنده دار است که 
به جای مجازات او، دارند برای کسی که دروغ 
را افشا کرده پرونده می سازند؛ و این وسط 
سکوت و خناق گرفته ایم  ما اصولگراها. « در 
این میان، محمد هاشمی مدیر روابط عمومی 
وزارت بهداشت در توئیتی پاسخ مهاجری را داد 
و اعلام کرد: »پیش تر در واکنش به موضوعی، 
یادداشتی به قلم شما دیده بودم که بسیار بر من 
گوارا آمد لذا آن را همچون آموزه ای درخشان از 
یک مواجه دوستانه با سلیقه ای غیر همسو در 
گوشه ای از ذهن منقوش کردم فارغ از اینکه 
در این دنیای کوچک روزی آن را به خود شما 
تقدیم خواهم کرد. هاشمی با انتشار یادداشت 
سابق مهاجری، درباره »دروغبافان« توضیح داد 
و نوشت: »مشفقانه توصیه می کنم به جای آنکه 

تحت تاثیر اخباری که توسط دروغبافان و با 
اهداف ویژه ساخته می شود، حتی عزیزی چون 
شما را به ورطه غلط اندیشی می اندازد، یک روز 
دفتر محقر حقیر را با حضورتان موسع کنید...«

  وزیر باید استعفا بدهد
همچنین حسن کیا، وکیل دادگستری نیز 
از وزیر بهداشت خواست که به خاطر دروغی 
که درباره برند واکسن خود گفته، از مردم 
عذرخواهی کرده و استعفا دهد. وی گفت: »اگر 
اصول حرفه ای داشته باشد باید خودش هرچه 
سریعتر استعفا بدهد و البته مجلس هم می تواند 
او را به خاطر خلاف واقع گویی استیضاح کند. 
ماجرای مرحوم کردان را یادمان نرفته که 
آقای نوباوه وطن نماینده تهران اعلام کرد 
ایشان به عنوان وزیر کشور نه به خاطر اینکه 
مدرک دکتری ندارد استیضاح می شود، بلکه 
چون دروغ گفته باید از وزارت برکنار شود. 
آقای وزیر بهداشت هم با این کاری که کرده به 
اعتماد عمومی خدشه وارد کرده و نباید تخلف 
یا اقدام کسی که نوع واکسن او را افشا کرده، 
اصل ماجرا قلمداد کرد. بلکه موضوع اصلی، فعل 
وزیر در فریب افکار عمومی است. او می توانست 
بگوید من پزشک هستم و مانند بسیاری از کادر 
درمان، واکسن اسپوتنیک زدم، یا اصلا درباره نام 
واکسنی که زده توضیح ندهد.« وی در پاسخ به 
این سوال درباره انتشار کد ملی و شماره موبایل 
وزیر بهداشت، مدیرکل حقوقی بیمه سلامت 
گفته نباید این اطلاعات افشا می شد و این هم 
حریم خصوصی افراد است. این مسائل حریم 
خصوصی وزیر بهداشت است؟ گفته است: »این 
شماره ها هم حریم خصوصی نیست. شماره 
موبایل همه وکلا، پزشکان و نمایندگان مجلس 
در اختیار عموم و در سایت هاست. اصولا در 
اسلام عنوان شده مسئول باید در بین مردم باشد 
و نباید هیچ حاجب و مانعی بین مسئول و مردم 
باشد. اینکه وزیر بگوید اسم پدر من را ندانید یا 
شماره موبایل یا کد ملی من را ندانید، چون 
حریم خصوصی است، حرف نادرستی است. 
نباید اصل موضوع را که سخنان خلاف واقع وزیر 
و خدشه دار کردن اعتماد جامعه به مسئولان 
است را به حاشیه راند، این بحث ها حاشیه است. 
اصل موضوع، خلاف واقع گویی وزیر بهداشت و 

خدشه دار شدن اعتماد عمومی است.«

گزارش »آرمان ملی« از حواشی انتشار کارت واکسن وزیر بهداشت: 

»اسپوتنیک« کار دست وزیر ناجی و مخالف واکسن خارجی داد 
  یک وکیل دادگستری: انتشار کارت واکسن وزیر، حریم خصوصی نیست و او باید استعفا بدهد! 

آرمان ملی-  وحید استرون: تقریبا همه 
می دانند و برکسی پوشیــده نیست که 
بهرام عین اللهی )وزیر فعلـــی بهداشت 
و درمان کشور( در زمانـی که این پست 
مهم را در شیوع کرونا برعهده نداشت، 
یکی از امضا کنندگان نامـه سرگشاده به 
رئیس جمهور وقت کشـور بود و به همراه 
صدها پزشک دیگر تقاضـا داشتند که 
دولت دوازدهم واردات واکسیناسیون 
را متوقف کند. اما وی زمانی که روبه روی 
نمایندگان مجلس ایستاد تا از آنها برای 
تصدی کرسی وزارت رای اعتماد بگیرد، 
اشاره ای به امضای خود نکرد و حتی 
وعده داد که تا بهمن ماه امسال همه 

جمعیت کشور را واکسینه خواهد کرد.

دانش آموز، وجه المصالحه 
ارتقا نیست

وزیر آموزش وپرورش از طراحی و 
اجـــرای طرح »ارتقای مهـــارت 
برنامه نویسی و سواد دیجیتـــالی 
دانش آموزان و معلمان دوره ابتدایی« 
در راستای ایفای مسئولیت اجتماعی 
و رشد یکی از ساخـــت های تربیتی 
تشکر و تاکید کرد که این طرح یک 
فعالیت شعـــاری و تبلیغی نباشد، 
دانش آموز را وجه المصالحه ارتقای 
خودمان نمی دانیم، باید این کار به 
جد و همه جانبه پیگیری شود. یوسف 
نوری با بیان اینکه در دنیا از روش هایی 
که برای دانش آموزها جذاب باشد 
برای این آموزش ها استفاده کرده اند 
گفت: ما به میل خودمان دانش آموزان 
را سوژه، ابــژه یا کنشگر اجتماعی 
می بینیم، ولی امــــروز می گوینــد 
دانش آموز باید همراهِ پژوهشگر بوده 
و در دانش بنیان ها حضور داشته باشد 
و محیط آموزشی اش، شرکت های 
دانش بنیان  باشد. این موارد مربوط 
به سال ۲۰۰۰ است و نه حالا. اکنون 
باید پیش بینی های مربوط به آینده 
را مطالعه کرد. مرحله بعدی، فراگیری 

مسئولیت اجتماعی است. 

رنگ بندی کرونایی 
شهرها اشتباه است

رئیـــس کمیتـــه پــیشگیری و 
بهداشت ستاد ملی کرونا گفت: اساس 
ایران اشتباه  رنگ بندی شهرهای 
است و باعث گمراهی می شود. حمید 
سوری، افزود: اگر به محتوای موضوع 
فکر کنیم، اومیکرون می تواند پایان 
پاندمی کرونا باشد اما احتمال آن بسیار 
ضعیف است. وی با بیان اینکه احتمال 
اینکه اومیکرون پایان پاندمی کرونا 
باشد، صفر نیست و مطمئنا احتمال 
وقوع آن خیلـــی کم است، افزود: 
شاخص هایی داریم که بتوانیم درباره 
آن چه پیش روی جامعه بشری است، 
قضاوت کنیم. در حال حاضر در کشور 
هیچ جایی را نداریم که احتمال ابتلا به 
کرونا در آن صفر باشد و همه جا احتمال 
ابتلا به کرونا وجود دارد. وی با اشاره به 
اینکه پیش بینی هایی برای پایان کرونا 
بسیار غیر محتمل به نظر می آید، گفت: 
حداقل طی یک سال آینده نباید منتظر 
خاموشی اپیدمی کرونا باشیم.  در کشور 
ایران ابتلا به کرونا همچنان به صورت 
اجتماعی است و هیچ جایی وجود 
ندارد که احتمال ابتلا به بیماری در 

آنجا صفر باشد. 

آرمان ملی: در یک اقدام بی سابقه، موج 
اعتراض کارمندان و بازنشستگان دولتی و 
تامین اجتماعی، حال به کارکنان قوه قضائیه 
رسیده و تعدادی از آنها در دو روز گذشته 
)شنبه و یکشنبه( مقابل ساختمان مجلس 
و ادارات دادگستری در شهرهای مختلف 
دست به اعتراضات زده اند. کارکنان این 
قوه که رئیس سابق خود را حال در قامت 
رئیس جمهور و شخص اول اجرایی کشور و 
بر کرسی قوه مجریه می بینند، از عدم تصویب 
طرح فوق العاده خاص کارکنان اداری قوه 
قضائیه رضایت ندارند و در روزهای گذشته 
مانند صنف معلمان، بازنشستگان، پرستاران و 
نسبت به کاهش حقوق و مزایا متناسب با تورم 
اعتراض دارند و نوک پیکان شعارهای خود را 
به سمت مجلس شورای اسلامی گرفته اند. 

این اعتراضات صنفی، در تهران، کرج، تبریز، 
یزد و اصفهان برگزار شد و نشان می دهد 
که وضعیت بودجه دولت در لایحه ۱۴۰۱ تا 
چقدر نا مساعد است، در حالی که وقتی آیت ا... 
رئیسی، رئیس قوه قضائیه بود، آنها از شرایط 
خود تقریبا رضایت داشتند. اما اعتراض آنها از 
۱۵ دی و از ساختمان مجلس کلید خورد، در 
روزی که نمایندگان مجلس با کلیات طرح 
فوق العاده خاص کارکنان اداری قوه قضائیه 
مخالفت کردند. دولت با این طرح مخالفت 
کرده بود و نمایندگان مخالف معتقد بودند که 
بودجه افزایش حقوق در این طرح پیش بینی 

نشده و شورای نگهبان آن را رد خواهد کرد. 
  خبرهای خوشی در راه است 

در این شرایـــط علی القاصی مهر، رئیس 
کل دادگستری استــــان تهــران، در جمع 

معترضان مقابل مجلس حاضر شد و محمد 
حسین آقاسی، وکیل، نیز در توئیتر مدعی 
شد که »قضات در کرج از حضور در دادگاه 
خودداری کرده اند. از سال ۵۳ تاکنون که با 
دادگستری در ارتباط است، شاهد اعتصاب 
قضات نبوده است. “در این میان، معاون اول 
دستگاه قضا، از پیگیری ویژه رئیس قوه قضائیه 
و قـــول مساعد دولت برای جبران مشکلات 
معیشتــی کارکنان دستگاه قضا در سال جاری 
خبـــر داد. حجت الاسلام والمسلمین محمد 
مصدق، ضمن ابراز تأسف از تصویب نشدن 
طرح فوق العاده خاص کارکنان قوه قضائیه، 
گفت: »همکاران قوه قضائیه از پر تلاش ترین و 
محروم ترین قشر جامعه در مجموعه کارکنان 
دولت هستند. توجه به معیشت کارکنان 
همواره مورد توجه مسئولان دستگاه قضائی 
بوده و حجت الاسلام و المسلمین محسنی 
اژه ای، از نخستــــین روز مسئولیت خود، 
همواره بر این موضـــوع تاکید کرده است. 
« مصدق با اشاره به ابــراز ناراحتی رئیس قوه 
قضائیه از عدم تصویب طرح طرح فوق العاده 
خاص کارکنان دستگاه قضـــا در مجلس 
شورای اسلامی، از پیگیـــری رئیس عدلیه 
برای جبــران این موضوع خبر داد و گفت: 
در روزهای اخیر با پیگیری های رئیس قوه 
قضائیه، هماهنگی هایی در این زمینه با دولت 
انجام شد. به ویژه رئیس جمهور قول مساعد 
دادند که این موضوع به نحوی جبران شود. به 
اطلاع همکاران قضائی خود در سراسر کشور 
می رسانم که به زودی و با تحقق این وعده ها 
از سوی دولـــت، خبرهای خوشی را شاهد 

خواهیم بود. 

»آرمان ملی« از تجمعات پس از معلمان، بازنشستگان و پرستاران روایت می کند: 

موج جدید اعتراضات معیشتي؛ این بار کارکنان دستگاه قضا
  معاون اول دستگاه قضا: توجه به معیشت کارکنان همواره مورد توجه مسئولان دستگاه قضائی است

شرمنده خانواده های 
هواپیمای اوکراینی هستیم 

رئیس بنیـــاد شهیــــد گفت: به 
نمایندگی از دولت تیم هایی را در بنیاد و 
وزارت راه تشکیل دادیم و پیگیر پرونده 
سانحه هواپیمایی اوکراین هستیم. سید 
امیرحسین قاضی زاده هاشمی، افزود: 
من با برخی از خانواده های شهدا سابقه 
همکاری دارم و از نزدیک آشنا هستم. 
این لکنتی که در زبان ما است ناشی از 
شرمندگی است ما مستقیما در این 
اتفاق نقشی نداشتیم، اما این شرمندگی 
ناشی از حادثه ای است که در سیستمی 
اتفاق افتاده که ما جزئی از مسئولان آن 
هستیم و اینکه نمی دانیم با چه زبانی با 
شما صحبت کنیم ناشی از سردرگمی 
ما از این شرمندگی است. وی با اشاره 
به گلایه خانواده شهدا ادامه داد: در 
سال های گذشته اقداماتی انجام شده 
اما ما به نمایندگی از دولت تیم هایی 
را در بنیاد و وزارت راه تشکیل دادیم 
و پیگیر این پرونده هستیم. ما تلاش 
می کنیم هم اقدامات را انجام دهیم و 
هم با پیگیری درست پرونده مانع از 
پایمال شدن حق هیچ مظلومی نشویم. 


